
Opdina Breznički Hum – neracionalno vođenje dovelo do obustave komunalnih radova 

 Na tredoj redovnoj sjednici Opdinskog vijeda Opdine Breznički Hum održanoj u ponedjeljak 

4.9.2016. godine nije prihvadeno izvršenje proračuna za prvu polovicu 2017. godine.   

 Prema predstavljenom izvršenju proračuna utvrđena su znatna odstupanja od plana 

proračuna za 2016. godinu, kako na prihodovnoj tako i na rashodovnoj strani. Prihodi Opdine pali su u 

pojedinim segmentima u odnosu na prošle godine, posebno u dijelu poreza, prireza i prihoda od 

komunalne naknade, što je dovelo do otežanja izvršenja obaveza. Situaciju dodatno pogoršava 

kreditno zaduženje Opdine iz prošle godine u iznosu od 350 000 kuna koje je ove godine stiglo na 

naplatu. Prema izvješdu načelnika i predsjednika vijeda, unazad nekoliko godina proteže se dug 

Opdine prema izvršitelju komunalnih usluga zbog kojeg su obustavljene sve komunalne djelatnosti. 

Vlasnik Obrta za komunalnu djelatnost naveo je na sjednici da ne može dalje kreditirati Opdinu i 

nastaviti radove dok mu se ne podmire dugovanja. Zbog navedene situacije ogorčeni su i mještani 

koji ved mjesecima trpe posljedice nastale situacije: izostala su održavanja bankina uz cestu, navoz i 

saniranje neasfaltiranih cesta kao i održavanje groblja i ostalih javnih površina. 

 Vijednici oporbe iznijeli su na sjednici svoje nezadovoljstvo zbog neprovođenja proračuna, za 

što smatraju odgovornim načelnika Opdine gospodina Zorana Hegedida, te kod glasovanja nisu 

podržali predloženo izvršenje proračuna za prvu polovicu 2017. godine. Iako su u dugoj raspravi i 

pojedini vijednici vladajude vedine izrazili nezadovoljstvo, ipak su odlučili podržati izvršenje 

proračuna, međutim zbog nedovoljno ruku (5 za i 5 protiv) izvršenje proračuna nije prihvadeno.  

Vijednici oporbe zamjeraju načelniku neracionalno raspoređivanje raspoloživih sredstava, što se 

ponajviše odnosi na donacije prema udrugama, u isto vrijeme dok postoje potraživanja prema Opdini 

za izvršavanje osnovnih komunalnih djelatnosti. Također, zamjera mu se što ved tredi mandat ne 

rješava dugovanja Opdine, ved se naprotiv, dodatno zadužio u tekudoj godini novim kreditom. S 

cijelom situacijom vijednici uopde nisu bili upoznati, kao ni prethodnih godina, što dodatno dovodi do 

nezadovoljstva radom načelnika i Jedinstvenog upravnog odjela. Načelnik se na sjednici  izjasnio da 

trenutno ne vidi izlaz iz nastale situacije, a s obzirom da svoj posao načelnika obavlja profesionalno, 

vijednici smatraju da je nastala situacija u koju nas je doveo pokazala veliku dozu neodgovornosti 

prema poslu i prema stanovnicima opdine.  Najveda zabrinutost dolazi zbog približavanja zimskog 

perioda u kojem bi prema trenutnoj situaciji građani mogli ostati bez zimske službe i čišdenja snijega 

jer Opdina te troškove nede modi podmiriti. 
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